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Vedr: Vejby Lokalråd  
  

 
 

 
Referat fra lokalrådsmødet mandag den 
12. juni 2023, kl. 19.00 i blok U på skolen i 
Vejby 
  
1.Godkendelse af referat fra sidste møde. 
 
 
2 Meddelelser fra lokalområdet: Sankt 
Hansfest fredag den 23. juni. Hvordan gik 
lokaldysten? 

 
3. PR-aktiviteter: Næste nummer af Vejby 
Nyt uddeles senest i weekenden den 10.-
11. juni - nye uddelere i Ørby. 
 
4. Løbende aktiviteter: Naturens Dag 10. 
september 2023 - Michael og Erik 
tilmelder Vejby Lokalråd. 
 
5. Nye rådssager: Biodiversitet i Vejby - 
Erik søger om tilskud. 
 
6. Permanente aktiviteter: Oprettelse af 
kalender for div. aktiviteter i Vejby, så vi 
undgår sammenfald af møder m.m. 
 
7. Nyt fra foreningerne (7.1 - 7.8) 
7.1. Vejby Borger-og Grundejerforening. 
7.2. Grundejerforeningen Melhøj Park. 
7.3. Grundejerforeningen Kælderbjerg og 
Saxenkol. 
7.4. VIF. 
7.5. Forsamlingshuset. 
7.6. Menighedsrådet. 
7.7. Skolen. 
7.8. Trongårdsklubben. 
 
 

 

 

Til stede: Charlotte (Melhøj), Lis, Nanna, 
Ulla, Lars, Bent, Niels Jørgen, Bill, 
Werner, Mie, Michael, Erik. Kirsten 
Mousten (inviteret til drøftelse af ny plan 
for Vejby Nyt). 
Fraværende med afbud: Bente. 
 
Ad.1. 
Godkendt. 

 
Ad.2.  
Det er tvivlsomt, om der bliver Sankt Hans 
bål, da det er så tørt. Årets ildsjæl/e 
udpeges. Kirsten Mousten laver diplomer. 
Erik sørger for gaver. Lokaldysten 
savnede igen i år deltagere fra byen og 
skolen.  
 
Ad.3. 
 Forslaget om nedsættelse af en 
bladgruppe blev vedtaget. Bilaget "Tanker 
om fremtiden for Vejby Nyt", er udsendt til 
alle medlemmer af lokalrådet. Det 
vedhæftes som bilag til referatet. 
Ændringen omtales i næste nummer af 
Vejby Nyt. 
Vedr. uddeling af Vejby Nyt så vil vi i 
næste nummer skrive, at hvis man ikke 
ønsker et blad i sin postkasse, så kan 
man give besked herom til Erik Malling, 
som så vil give uddelerne besked. Det er 
vores opfattelse, at mange er glade for 
bladet, mens enkelte bare smider det ud. 
 
Ad.4. 
 Nanna, Michael og Erik er enige om, at 
det er en god idé, at bestille en grej taske i 
forbindelse med tilmeldingen til Naturens 
Uge. Tasken vil blive opbevaret på skolen. 
 
Ad.5.  
Erik har indsendt ansøgning om tilskud til 
Friluftsrådet, men vi får først svar om 3 - 4 
måneder. Der er små blomster på 
Præstens Mark, hvor eleverne fra skolen 
vander. Det kan ikke lade sig gøre at 
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8. Kontakt til lokalforeningsrådet og de 
øvrige lokalråd. 
 
9. Kontakt til kommunen. 
 
10. Kontakt til Hovedstadsregionen. 
 
11. Danske Landsbyer: Lis har udsendt 
div. nyhedsbreve. 
 
12. Div. meddelelser - herunder FLAG og 
LAG. 
 
13. Intern administration og økonomi. 
 
14. Næste møde: Forslag: mandag den 
28/8 eller mandag den 4/9-23. 
 
15. Eventuelt. 
  
 
 
 
 

 

vande på området nord for Vejby, så her 
er intet at se, men vi håber på regn. 
 
Ad.6.  
Er der interesse hos foreningerne? 
Michael vil gerne være tovholder for 
kalenderen, men skal det virke, så skal 
foreningerne give ham besked. 
 
Ad. 7.1 -7.8. 
Ad.7.1. 
Intet nyt. 
 
Ad.7.2. 
Intet nyt. 
 
Ad.7.3.  
Intet nyt. 
 
 Ad.7.4. 
 Sankt Hansfest 23/6, fodboldskole i uge 
28, Kampen om Nordsjælland søndag den 
23. juli kl. 15.00 på Vejby Stadion, 
Problemer med økonomien drøftes med 
kommunen.  
 
Ad.7.5  
Fredagsbar: 16/6, 18/8, 15/9, 13/10-23.  
 
Ad.7.6:  
Kirkerne mangler en organist, stillingen 
opslås. 
 
Ad. 7.7:  
Dimission 22/6, læringsfestival 2/9.  
 
Ad.7.8: 
 Har holdt 25 års jubilæum i Vejby 
Forsamlingshus, det er ikke muligt at 
være på Trongården. Rådet holder møder 
på skolen i mødelokalet. Klubben er 
utilfreds med lokalesituationen. 
 
Ad.8.  
Der er først møde efter sommerferien. 
Michael og Erik deltager om muligt. 
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Ad.9.  
Intet nyt. 
 
Ad.10. 
 Intet nyt. 
 
Ad.11.  
Til efterretning 
 
Ad.12. 
 Intet nyt. 
 
Ad.13.  
Lokalrådet indbetaler 3.125,00 kr. til 
menighedsrådet vedr. biodiversitet på 
"Præstens Mark". 
 
Ad.14.  
Næste møde mandag den 28. august. 
 
Ad.15.  
Til efterretning - tak for kaffe og kage til 
Mie og Werner. God sommer til alle. 
 
Efterfølgende er datoen for næste møde 
ændret til mandag d. 4 september 2023. 
  
 
 

 

  

 


